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RG.0012.36.2017 

 

 

Protokół Nr 34/17 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej analizy i kontroli wykonania 

funduszu sołeckiego za 2016 rok miejscowości od Łążka Chwałowskiego do 

Radomyśla nad Sanem (I etap) odbytego w dniu 31 lipca 2017 roku. 

 

 

Na posiedzeniu Komisji obecni byli: 

1. Bolesław Puka – Przewodniczący Komisji 

2. Jacek Pamuła – Członek Komisji 

3. Zbigniew Ptak – Członek Komisji 

4. Rafał Bartochowski  – Członek Komisji  

5. Renata Bartochowska – sołtys sołectwa Dąbrówka Pniowska 

6. Janusz Dyl – sołtys sołectwa Witkowice 

7. Tadeusz Jędrzejewski – sołtys sołectwa Radomyśl nad Sanem 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Analiza i kontrola wykonania funduszu sołeckiego za 2016 rok dotyczące 

miejscowości od Łążka Chwałowskiego do Radomyśla nad Sanem (I etap). 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 908 a zakończyła o 1041. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Bolesław Puka, który 

powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (w chwili 

otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje 

się w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Bolesław Puka  przedstawił proponowany porządek obrad.  

Porządek obrad  przyjęto bez uwag do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i odczytywania. 
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Ad. IV. 

Komisja dokonała analizy wykorzystania środków finansowych w ramach funduszu 

sołeckiego następujących miejscowości: 

1). Dąbrówka Pniowska – plan i wykorzystanie funduszu przedstawiła sołtys sołectwa 

Dąbrówka Pniowska Renata Bartochowska. 

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 14 743,01 zł. wykorzystano kwotę 10 912,55 

zł. 

Uwaga Komisji: wyjaśnić rozliczenie dodatkowego transportu kruszywa, z jakich 

środków zostało zakupione. 

 

2). Witkowice – plan i wykorzystanie funduszu przedstawił sołtys sołectwa Witkowice 

Janusz Dyl.  

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 15 117,35 zł. wykorzystano kwotę 10 152,74 

zł. 

Uwagi Komisji: 

- do wyjaśnienia jest kwestia niewykorzystania środków funduszu z przeznaczeniem na 

kruszywo, które jest opłacane z innych środków. 

- informować co kwartał sołtysów sołectw o stanie wykorzystania środków funduszu 

sołeckiego i podjąć starania o zrealizowanie funduszu w całości.  

 

3). Nowiny  

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 18 313,59 zł. wykorzystano kwotę 13 403,54 

zł. 

Uwaga Komisji: 

Wyjaśnić wysoką kwotę 2000 zł. zapłaconą za usuwanie zakrzaczeń. 

 

4). Radomyśl nad Sanem - plan i wykorzystanie funduszu przedstawił sołtys sołectwa 

Radomyśl nad Sanem Tadeusz Jędrzejewski.  

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 28 794,95  zł. wykorzystano kwotę 26 797,97 

zł. 

Komisja nie zgłosiła uwag do wykorzystania funduszu sołeckiego. 

 

5). Antoniów  

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 25 397,15  zł. wykorzystano kwotę 23 835,80 

zł. 

Komisja nie zgłosiła większych uwag do wykorzystania funduszu sołeckiego. 

 

6). Chwałowice 

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 28 794,95  zł. wykorzystano kwotę 28 639,06 

zł. 

Komisja nie zgłosiła większych uwag do wykorzystania funduszu sołeckiego. 
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7). Pniów 

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 14 311,09  zł. wykorzystano kwotę 13 466,65 

zł. 

Komisja nie zgłosiła większych uwag do wykorzystania funduszu sołeckiego. 

 

8). Łążek Chwałowski 

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 8 955,23  zł. wykorzystano kwotę 8 144,00 zł. 

Komisja nie zgłosiła większych uwag do wykorzystania funduszu sołeckiego. 

 

9). Orzechów 

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 9 531,13  zł. wykorzystano kwotę 8 588,53 zł. 

Komisja nie zgłosiła większych uwag do wykorzystania funduszu sołeckiego. 

 

Ogólna podsumowywująca uwaga Komisji wynikająca z analizy i kontroli wykonania 

funduszu sołeckiego za 2016 rok miejscowości od Łążka Chwałowskiego do Radomyśla 

nad Sanem: 

Z realizacji wydatków w większości miejscowości występują spore oszczędności w 

ramach funduszów sołeckich. Podjąć starania o wykorzystanie środków w całości, co 

skutkowało by większym zwrotem do budżetu gminy. Nie przeznaczać środków 

finansowych, głównie na kruszywo, z budżetu gminy. 

 

Ad. V. 

Spraw bieżących, wolnych wniosków i zapytań nie było. 

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

   

             Komisja: 

      Bolesław Puka – Przewodniczący Komisji ………………... 

      Zbigniew Ptak – Członek Komisji              ………………... 

     Jacek Pamuła – Członek Komisji                ………………… 

      Rafał Bartochowski– Członek Komisji       ………………... 

 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 
 


